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Zagreb,28. olqka2023.

fiiilHx l;fs*t:*1*og odbora odrZane u utorak, 28. 03. 2023,godine s podetkom u

Prisutni: gda vesna parijan, gda vrasta S9rii, g. Igor Salopek, g. vilko Smredki, g. KresimirMlinarii' ravnateljic a gd'aSiliana Galinovii, i'"a1,?r: *lunovodstva gda Maja Jurkovii itajnica Sko I e/zapi sni dar gda S nj eZana Kundih.

Odsutni: g. Stojan Banovii i gda Marina Mate5ii

PredlaZe se sljedeii dnevni red:

1 Usvajanje ZapisnikaT. sjednice SO

? H#'"*" 
rzviestajao izvrsenju financijskog plana os M. KrleZe za2Y22.godinu

Dnevni red je jednoglasno usvojen.

Ad. 1.) Zapisnik 7. sjednice SO;e usvojen jednoglasno.

Ad 2') voditeljica radunovodstva Skole ea1\a1ja Jurkovid je prisutne ukratko upoznala s

htfiti""- 
o izvrsenju financijskog ftu,ru os M. t<rt"z"^tuperiod od 01.01. do 31 .12.2022.

clanovi so odbo'a su.uz Poziv za sjednicu so zaprimili i tablicu Realizacijaproraduna iz kojestt vidljivi Plan i 
^o$s-tupanja 

u od.to., na Plan za 202,2. godinu. tzv;esta.y o izvrsenjufinancijskogplana oS rrzr' Krlele ru)ozz.godinu it ad,"nie u skladu s uputama i obvezamakoje proizlaze iz zakona o fiskalnoj oigouorno;ii; dostavrja se Gradskom uredu zaobrazovanje, sport i mlade.
Izvrsenje financijskog plana odstupa u odnosu na plan zbog.togasto je Financijski plan za2022' godi'udonesenqqt"T 202r.godin.rrrrilemeC;rid 

"1,"uiuufo*u"il,":o imazbogobnove zgrade 5ko1e te je bilo tesko"predvidjeti realnusituaciju poslovanja u 2022.godini.Nakon provedene kraie diskusije fru;.Stu; ,l Ou.y. ," "r*:*:..

ffilTT3-# i:XlH ;f il;; j ::l?if 
s n o u svaj aj u rzvj eI tai o izvrs enj u rin an cij s ko g

Ad 3') Pod todkom t.azno ravnateljica upoznaje prisutne s uvodenjem projekta cjelodnevnenastave - pro.jekt Ministarstva znanostil obrizwanj;. 
- -

Ministarstvo znanosti i obrazovanja je objavilo lu*iporiv osnovnim skolama za podnosenjeprijava za sudjelovury-" tt eksperimentalnom programu ,,osnovna skola kao cjelodnevnayko]al'u kojemu ie od jeseni'sudjelovati 50 Skola.
Projekt ie se eksperimentalno provoditi iduie detiri godine (od rujna 2023.do lipnja 2027 .) jodnosi se na sve udenike od prvog do osmog razreda.
Predvide'o je da medu ptt;arrryeni"mu uuau skole koje vei sada provode jednosmjenskunastavu a Sto je nama upitno jer je planiran privreml ni dorazakudenika iz oS LG. Kovadii -3 odjeljenja prvih razteda, ptodrrzenoo' uora,rt , .i"ri:.-" obnove njihove skole te ie se



te5ko mo6i orgatizrati nastava u jednoj smjeni. Upitan je i prostorni kapacitet na5e Skolske

kuhinje jer bi ie svim udenicima moralo osigurati tople obroke) a za Sto mi nemamo uvjeta.

Javni poziv zaprtjavu Skola za eksperimentalnu cjelodnevnu nastavu je u tijeku i otvoren je

do 28. travnja 2023.
Ravnatelji su pozvani 29.03.2023. IMZO kako bi se bolje upoznali s programom.

Ravnatefica planira na Uditeljskom vijeiu i Vijeiu roditelja informirati uditelje/roditelje i
napravitiankitu o interesu za eyentualnu priiavu na Javni poziv MZO. Takoder prije prijave

na Javni poziv bi se raspravljalo na sjednici SO te uvaZilo njihovo mi5ljenje.

predsjednica SO moli g. Kresimira Mlinari6a, predstavnika Vijeia roditelja da objasni cilj

inicijative roditelja o izboru i nagradivanju najuditelja a koji je bio proveden u prethodne

dvije godine.
prenosi stav uditelja koji je vedinom negativan i smatra da ovakva inicijativa radi razdor u

kolektivu te da nadin provedbe nije prikladan. Nisu svi uditelji obuhvaieni anketom i
bodovanjem udenika/roditelja, uditelji razredne nastave uop6e. Pojedini uditelji ne predaju u

svim raziedima pa udenici i roditetji u tom sludaju niti ne kandidiraju te uditelje jer nisu

upoznati s njihovim radom. Time dolazi do diskriminacije pojedinih uditelja.

d. Vitt o Smredki dodaje i da je upitna dodjela novdane nagrade odabranom uditelju. Smatra

da bi pohvala bila dovoljna i opravdana, ali ne i novdana nagrada.

C. t<reSimir Mlinari6 objasnjava da je inicijativai Leljaroditelja bila da udenici i roditelji

Skoli daju povratnu informaciju o kvaliteti rada pojedinih uditelja. Takoder navodi da

roditelje i udenike nitko ne pita jesu li zadovoljni kvalitetom nastave te su iz tograzloga

pokrenuli ovu inicijativu. Cilj ove inicijative je poticaj kvalitete rada nastavnika.
^predstavnik 

rzrcdaUV g. Igor Salopek iznosi da se tijekom Skolovanja djece provodi

vrednovanje i samovrednovanje u 4. i 8. razreduu koje se ukljuduju uditelji, udenici i
roditelji, Sustavno se i kontinuirano prati, anahzirai procjenjuje uspjeSnostrada Skole.

Koristi se kao bitan instrument zajadanje kapaciteta Skole te zanaptedak, razvoj i uspjeh svih

sudionika odgojno * obrazovnog procesa.
predsjednica SO Vesna Palijan pozdravlja angaLiranu suradnju roditelja i smatra da su nam

vaLnepovratne informacije, ali da bi se trebao rzfuratr drugadiji model suradnje po tom

pitanju jer uvjeti, nadini i kriteriji prema kojima se sata odabire uditelj s najvedom kvalitetom

iada su takoder upitni. Stjede se dojam da ostali uditelji ne rade kvalitetno.

Gda Vlasta Sori6 - predstavnica radnika smatra da je cilj roditelja i uditelja zajednidki i da se

kontinuirano radi na kvaliteti rada, povratne informacije su dobrodo5le ali i da bi trebalo na

drugi nadin prona6i rje5enje.

frijedlog g. KreSimira Mlinariia je da Vijeie roditelja po5alje r"rpit o toj inicijativi
Uditeljskom vije6u na oditovanje.

Sjednica je zavrlilau 18:10 sati.

SnjeZana
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